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Rodičovské združenie pri ZŠ nám. Ladislava Novomeského 2 v Košiciach

Zápisnica č. 1
školský rok 2017/2018

z riadneho zasadnutia Rodičovskej rady Rodičovského združenia (ďalej len „RR RZ“), konaného
dňa 21. septembra 2017. Vzhľadom na počet prítomných podľa prezenčnej listiny bola RR RZ
uznášaniaschopná.

Program

1. Otvorenie
2. Aktuálne informácie vedenia ZŠ L.Novomeského 2
3. Správa o činnosti Výkonného výboru RR od posledného zasadnutia RR
4. Voľba orgánov Rodičovskej rady
5. Hospodárenie Rodičovskej rady a návrh rozpočtu na školský rok 2017/2018
6. Rôzne
7. Záver

1. Otvorenie

Rokovanie RR RZ otvorila hospodárka združenia Beáta Bíleková, ktorá privítala
prítomných, ospravedlnila členov výkonného výboru, ktorí sa zasadnutia nemohli zúčastniť
zo zdravotných a pracovných dôvodov, oboznámila plénum s programom riadneho
zasadnutia RR.

Beáta Bíleková navrhla presunúť bod program č.4 Voľba orgánov Rodičovskej rady na
začiatok rokovania z dôvodu, že štatutár združenia Peter Dosedla prestal byť odchodom syna
zo školy členom združenia.

Plénum vyjadrilo námietku, že zasadnutia sa zúčastňuje málo členov, chýbajú členovia za
prvé ročníky. Predsedajúca argumentovala, že súčasný štatút združenia a organizácia
triednych aktívov je nastavená tak, že prvého zasadnutia sa zástupcovia prvých ročníkov
nezúčastňujú. Členovia združenia navrhli, aby sa budúci rok, prvé zasadnutie Rodičovskej
rady uskutočnilo po zasadnutí Triednych aktívov v ten istý deň.

Hlasovanie: ZA -13 členov z počtu 18 prítomných členov.

Program pokračoval bodom 2.pôvodného programu

2. Aktuálne informácie vedenia ZŠ L.Novomeského 2

Riaditeľka školy p. Medvecová predstavila rozšírené vedenie školy a informovala:

- Škola sa zapojila do IT akadémie

- Je pripravený podpis zmluvy s filozofickou fakultou, kde bude škola partnerskou, ale aj
cvičnou školou

- dala slovo členom vedenia:
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- P. vedúca školskej jedálne:

o deti sú nespokojné, že jedlo je málo slané, ale jedlo je varené v zmysle
predpisov

o apelovala na rodičov, aby poprosili deti o trpezlivosť v jedálni s prváčikmi,
nakoľko im manipulácia s jedlom a táckami pomalšie trvá a vytvárajú sa
rady,

o platby za šk. jedáleň sa platia do 15.dňa v mesiaci

o pozvala rodičov na ochutnávky nátierok a šalátov po skončení triedych
aktívov do jedálen, aby rodičia mali predstavu, čo deti jedia

- P. zástupkyňa pre II. stupeň

o čaká žiakov testovanie v 5. ročníku a v 9. ročníku (21.3.2018)

o učitelia urobia všetko pre to, aby deti testovanie zvládli

- P. zástupkyňa pre I. stupeň

o praje si rovnovážny vzťah medzi učiteľom – rodičom a žiakom, aby deti
do školy chodili rady a rodičia boli spokojní

o všetko čo sa deti na prvom stupni naučia, aby zhodnotili práve aj
v testovaní T5 a potom ďalej na druhom stupni

o udržať trend päť prvých ročníkov

o poprosila o účasť rodičov na spoločných aktivitách školy

- P. vedúca jazykovej školy

o Tento rok je tretí rok, kedy je jazyková škola otvorená

o 171 poslucháčov v aktuálnom roku

o aktuálne otvorených 12 kurzov

o beží projekt „Erasmus +“ – najbližšie je plánovaná návšteva v Portugalsku
(zamerané na matematiku)

- P. vedúca CVČ

o široká ponuka krúžkov pre tento šk. rok

o 16 krúžkov aktuálne otvorených

- P. psychologička

o k dispozícii rodičom a učiteľom vždy v pondelok od 7:30 do 16:00

o kontakt bude aj na stránke školy

- P. vedúca za školského klubu detí

o cieľ rozvíjať s deťmi poobede aktivity, ktoré sú im blízke

o priestor pre deti na realizáciu – rozprávanie, komunikovanie navzájom,
hranie hier

P. riaditeľka poďakovala za korektný sa seriózny prístup zo strany rodičov pri riešení
problémov za to obdobie, čo je vo funkcii. P. riaditeľka poďakovala p. Ručinskej a p.
Bilekovej za vzájomné stretnutie pred RR.
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P. Bíleková nadviazala na slová p. riaditeľky a pristúpila k bodu 3.
programu informovala rodičov o stretnutí VV s p. riaditeľkou.

3. Správa o činnosti Výkonného výboru RR

Na základe žiadosti podpredsedníčky VV p. Ručinskej sa uskutočnilo dňa 20.9.2017
stretnutie s p. riaditeľkou. Stretnutia sa na pozvanie p. riaditeľky zúčastnili aj zástupkyne
rodičov v Rade školy p. Šedivá a p. Galdunová. Prerokované boli otázky:

- Program hygiena pokračuje naďalej – rada rodičov bude zabezpečovať toaletné
potreby na wc.

- Zber v roku 2017/2018 sa bude riešiť v spolupráci s Rodičovskou radou

- Schválená registrácia RR na 2%

- Skrinky bude riešiť škola v priebehu tohto šk.roka, RR bude nápomocná

4. Hospodárenie Rodičovskej rady a návrh rozpočtu na šk.rok 2017/2018

Hospodárka združenia prezentovala hospodárenie RR za šk. rok 2016/2017. Každý
prítomný člen obdržal v tlačenej forme stav čerpania rozpočtu aj s podrobným rozpisom
faktúr.

Vzhľadom na skutočnosť, že členovia vyslovili nespokojnosť s počtom zúčastnených,
o rozpočte na nový šk. rok, a o výške členského príspevku sa nehlasovalo.

5. Voľba orgánov Rodičovskej rady pre šk. rok 2017/2018

5.a Voľba predsedu Výkonného výboru (VV) a jeho členov
Členovia odhlasovali dočasný výkonný výbor pre školský rok 2017/2018, ktorý bude

potvrdený na najbližšom zasadnutí RR v novembri 2017

Výkonný výbor

• predseda: p. Silvia Ručinská

• podpredseda: p. Jozef Sabo

• hospodár: p. Beáta Bíleková

• člen: p. Róbert Ivan

• člen: p. Peter Beck

• Proti návrhu, aby sa hlasovalo o nových členoch Výkonného výboru nikto
nevzniesol námietku ani pripomienku. Na základe uvedeného dal predsedajúci
hlasovať o návrhu, aby VV pracoval v navrhovanom zložení.

Výsledok hlasovania: ZA 15 prítomní, PROTI 2, ZDRŽAL SA 2

Zloženie Výkonného výboru bolo s c h v á l e n é.
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5.b Voľba členov Revíznej komisie
Návrh členov Revíznej komisie pre školský rok 2017/2018:

• člen: Silvia Soliarová

• člen: Miriam Polanová

• člen: Roland Rajňák
Výsledok hlasovania:

ZA 19 prítomní, PROTI 0, ZDRŽAL SA 0

Zloženie Revíznej komisie bolo s c h v á l e n é.

6. Záver

Po vyčerpaní schváleného programu predsedajúca poďakovala prítomným za účasť
a zasadnutie ukončila

–––– ––––

V Košiciach dňa 26. 09. 2017

Zapísal: Beáta Bíleková _______________________

Za RR RZ: Jozef Sabo _______________________


